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Ronnebyortens ÄSKO   Protokoll fört vid styrelsemöte 
      i Gammelstorp 2017-02-14. 
 
Kallade: 
Styrelsen, gruppledarna, repr. från valberedningen och Gösta Hansson. 
 
Närvarande:  
Lars Engdahl, Ronny Jönsson, Mathias Jäghagen, Tomas Hansson, Bengt Viktorsson, Markus 
Svensson, Bertil Enarsson och Sven Holgersson. 
Joakim Åkesson (viltvård), Bertil Karlsson (tilldelning och obs), Karl-Erik Ternström 
(valberedningen) och Gösta Hansson (åldersbestämning). 
Representant från skadegruppen saknades. 
 
 
§ 1  Lars Engdahl hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2  Till sekreterare för mötet valdes Sven Holgersson. 
 
§ 3  Till att justera dagens protokoll valdes Markus Svensson. 
 
§ 4  Dagordningen godkändes. 
 
§ 5  Föregående protokoll. 
  Protokollet från föregående möte den 1/2 lästes upp och godkändes. 
   
§ 6  Jakten på älg och kronvilt. 
  Ansökan om skyddsjakt på tre (3) stycken kronkalvar är skickad till Läns-
  styrelsen den 9/2. Ansökan omfattar perioden från undertecknandet t.o.m. 
  31/3 2017. Något svar från Länsstyrelsen har ej kommit styrelsen tillhanda vid 
  mötestillfället. Ansökan är bifogad protokollet som Bilaga 1. 
 
§ 7  Information till och från arbetsgrupperna. 
 a) Valberedningen informerades om de avgångar ur arbetsgrupperna som blir till 
  följd av jaktlags utträden ur skötselområdet. Ett antal övriga avgångar ur 
  styrelse, arbetsgrupper och andra förtroendevalda har också efterfrågats. 
 b) Spillningsinventeringen kommer efter genomgång med Länsstyrelsen ändra 
  beräkningsfaktorn för antalet högar per dygn. De tidigare 18 högarna per dygn 
  blir istället 17. Den faktorn ska gälla för samtliga äson inom äfot. 
  Inventering och rensning av inventeringsrutor ska ske antingen under helgen 
  1-2 april eller 8-9 april 2017. 
 c) Viltvårdsgruppen efterfrågar forskningsrapport från SVA angående idéerna att 
  älgarna har tiaminbrist. 
  Viltvårdsgruppen har fått rapporter om mycket vilt i rapsåkrarna, samt mycket 
  legor i nära anslutning till begärliga grödor och utfodringsplatser.  
  Viltvårdsgruppen tror ej att det vilda gynnas av en överkonsumtion av odlade 
  grödor, vilket inkräktar på deras naturliga betande och foderintag.  
  Viltvårdsgruppen ställer sig kritiska till omåttlig utfodring av vilt. 
 d) Skadegruppen har fått in rapport om kronviltskador i Silpinge vilka uppkommit 
  i området innan jul. Skadegruppen och markägarna håller varandra informerade. 
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§ 8  Rapporter och skrivelser. 
  Några rapporter eller skrivelser fanns ej att behandla. 
   
§ 9  Nästa möte. 
  Styrelsen kommer att träffas den 1/3 kl. 19.00 i Gammelstorp. 
   
§ 10  Övriga frågor. 
  Några övriga frågor fanns ej att behandla. 
 
§ 11  Lars Engdahl tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 

 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Markus Svensson 

 
 Ordförande 

 
 

 ____________________ 
 Lars Engdahl 

 


